
Welkom bij de oudervergadering
Stichting Montessori Onderwijs Houten

15 maart 2023

Start 19:45 uur



Programma

19:30 - Inloop
19:45-20:15 - Oudervergadering

• Mededelingen
• Update samenstelling bestuur
• Bezetting bestuur
• Benoemen nieuw MR lid
• Schooltijden onderzoek
• Voortgang schoolplein
• Voortgang verkeerssituatie
• Vragenronde

20:15-20:30 - Pauze

20:30-21:30 - Uitleg Montessorimaterialen door leerkrachten



Mededelingen

• Welkom

• Vragen vooraf



Update samenstelling bestuur

• Onno Claus
• Sjoerd van Wetten
• Sascha Keller



Bezetting bestuur

• Voorzitter (per 1-5-2023) – Ferenc Jongejan

• Vicevoorzitter (sinds 7-9-2022) - Sascha Keller

• Secretaris – (sinds 1-1-2023) – Saskia van Hienen

• Penningmeester (sinds 7-9-2022)– Carsten Grevink

• Algemeen bestuurslid (sinds 1-1-2023) – Floor van Kooten

• Algemeen bestuurslid, functie P&O  (sinds 1-1-2023) – Leonie Overtoom

• Algemeen bestuurslid, functie Beheer (sinds 7-9-2022) - Carsten Grevink

• Algemeen bestuurslid, functie Onderwijskwaliteit (sinds 1-1-2023) - Ferenc
Jongejan vacant per 1/5/2023



Benoeming nieuw MR lid

• Benoemingsadviescommissie
• 2 MR-leden (leerkracht en ouder)

• 2 Bestuursleden

• 1 Directeur

• Verschillende reacties en positieve gesprekken

• Voorstellen kandidaat (Stefanie Pompei – van Delden)

• Stemming



Schooltijden onderzoek

• Oriënteren welke opties zijn er

• Onderzoeken wat de andere scholen in Houten voor schooltijdenmodel hebben

• Onderzoeken welke schooltijdenmodellen zijn er

• Externe deskundige (Ronald de Bie) bevragen

• Oriënterend gesprek met team, MR en bestuur

• Ouders meenemen in dit onderzoek

• Onderzoeken wat dit voor ons zou betekenen

• Dit schooljaar nog een ouderavond organiseren hierover



Voortgang schoolplein



Voortgang schoolplein

Planning terreinwerk
• Kunstgras op de heuvels / graszoden / afwerking weersafhankelijk

• Fietsklemmen (Fonteijn met rubber)

• Bergingen

• Opstelplaatsen / aanlandplekken afspreken

• We koersen zekerheidshalve op oplevering van het geheel eind maart



Voortgang verkeerssituatie

• Korte termijn:
• Projectleider verkeer aangesteld door de gemeente

• Schoolzone aangelegd tussen Montessorischool en Kidslodge.

• Eenrichtingsverkeer ingericht op de Tuibrug.

• Parkeervakken voor Kidslodge en Bogermanschool schuin leggen waardoor 
eenrichtingsverkeer natuurlijker aanvoelt voor automobilisten.

• Verkeersprotocol (afspraken en info vanuit scholen en BSO's naar ouders, 
ondersteund door verkeersregelaars van school (ouders).



Voortgang verkeerssituatie

• Lange termijn:
1. Verbreden brom-fietspad naast de school (en in verlengde ook verbreding 

van de brug over Oude Wetering)

2. Verbreden voetpad

3. Aanpassen flessenhals De Brug

4. Onderzoeken extra inprikker voor auto's vanaf de rondweg (recht 
tegenover De Dorpsstraat, net voorbij Ballorig)

5. Vervolggesprek gemeente: vrijdag 24 maart 2023 om 1000 uur



Vragen?



Notulen 1/2
• Ferenc opent de vergadering er zijn ongeveer 40 ouders fysiek aanwezig en 50 online.

• Ferenc licht de huidige samenstelling van het bestuur toe, helaas een aantal bestuursleden afscheid 
moeten nemen vanwege persoonlijke omstandigheden. Sascha blijft tot het eind van zijn tweede 
termijn en daarna ook nog een aantal maanden als adviseur blijven tot het eind van het schooljaar.

• Jaap geeft een korte update over de MR en geeft het woord aan Stefanie die wordt voorgedragen als 
MR lid. Stefanie geeft een kort introductie over zichzelf. Er volgt en stemming, niemand is tegen de 
benoeming van Stefanie en dus is Stefanie benoemd tot MR lid (Besluit 1). 

• Desiree en Jiske geven een update over het onderzoek dat is gestart naar het schooltijden model. Eerst 
wordt het proces uitgelegd en een korte toelichting gegeven over de voordelen.

• Aanpassing van de schooltijden is een heel proces, waarin het team de MR, bestuur en de ouders allemaal gehoord worden. 
Er komt nog een ouderavond met verdere toelichting en uiteindelijk zal er stemming volgen waarin de ouders kunnen 
aangeven of overstappen op een ander schooltijdmodel hun voorkeur heeft.

• Het onderzoek is gestart omdat er verschillende voordelen zitten aan een 4 of 5 gelijke dagen model ten opzichte van 
het huidige model. Voor de structuur in de klas is het duidelijker als elke dag hetzelfde verloopt. Het is makkelijker te 
organiseren dat de leerkrachten aan hun pauzes van 30 minuten per dag komen (waar ze recht op hebben) met 5 gelijke 
dagenmodel. Voor het organiseren van studiedagen helpt een aanpassing van het model omdat de kinderen meer uren 
maken in 8 schooljaren en we dus meer studiedagen kunnen inplannen om te professionaliseren met het team. Voor het 
ruilen van dagen tussen leerkrachten is een gelijke dagen model gemakkelijker. Ook zijn BSO´s er meer en meer op ingesteld 
een gelijke dagen model omdat een groot deel van de scholen in Houten al is overgestapt.

• Er is een vraag of er al een besluit is genomen? Nee dat is niet het geval. De inventarisatie is gestart, aanpassingen volgen
alleen na een stemmingsronde waarin een vooraf gesteld deel van de ouders bijv 50% of 75% moet instemmen om 
daadwerkelijk over te gaan tot invoering.

• Ook zijn er verschillende andere factoren om rekening mee te houden zoals de start- en eindtijden van de Johannes 
Borgerman school, en hoe de pauzes georganiseerd kunnen worden voor leraren en leerlingen, bijvoorbeeld door de inzet 
van vrijwilligers, een externe organisatie of de eigen leraren.



Notulen 2/2
• Desiree en Jiske geven ook een update over het schoolplein:

• De oplevering staat nu gepland voor eind maart. Er komt nog kunstgras op een heuvel waar die nu nog mist. 

• De graszoden worden binnenkort ook gelegd maar dat hangt van het weer af.

• De rubber vloer zal nog even duren omdat er hogere temperaturen nodig zijn om de vloer te storten.

• De plek waar ouders hun fiets kunnen laten wordt via de nieuwsbrief gecommuniceerd.

• De paden morgen worden gebruikt, dus vanaf de parkeerplaats kan je over het terrein naar achter lopen.

• Desiree geeft een update over de verkeerssituatie:
• Er is overleg met de gemeente samen met de andere organisaties die aan de hefbrug zitten.

• Er is door de gemeente een projectleider aangesteld. Er liggen verschillenden mogelijke aanpassingen waarbij 
sommigen sneller te realiseren zijn anderen meer tijd nodig hebben:

• Aanpassen van de parkeerplaatsen voor kidslodge en eenrichting maken van dat stuk

• Eenrichtingsverkeer rond de acht

• Extra afrit van rondweg  

• Er is een vraag of er ook een invalide parkeerplek gerealiseerd kan worden, dit zal worden meegenomen.

• Er is een vraag waarom die extra inrit nodig is, dat is om te voorkomen dat de auto´s en fietser elkaar kruisen zoals 
nu het geval is aan het begin van de acht.

• Rondvraag:
• Iemand geeft aan de dat planning van ouderavond beter had gekund, nu is er heel veel in de zelfde week.

• Ferenc sluit de vergadering
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